

【B卷答案】仅供参考

情景交际: 1-5 BCBDD 阅读理解: A篇 AABCC B篇 BABBC 新题型: BAECD

完形填空: 21-25 BCADB 26-30 CAABD 31-35: CBAAB

语法填空: 36.to do 37.noisy 38.strongly 39.to 40.which 41.pays 42.custom 43.is
called 44.how 45.its

1.Thank you give a ride to school

A.You are welcome.

2.____? My watch reads nine.

A.What day is it B.How much.....

C.What time is it D.How many.....

3. Would you like to.....

Sure,____ **B.I'd love to**

4. A.**It is great.**

5. **I can't help you**

D. **Thank you the same as.**



原文中英参考(非完整版):

When you go to restaurants in different parts of the world, it's important to know the right and wrong things (36) to do . For example, in China, it's ok to make a lot of noise in a restaurant. In fact, if a restaurant isn't (37) noisy and lively, you may think there's something wrong with it. However, in many western countries, restaurants are quiet places. If a table is too loud, other people who are eating there might even complain to the owner of the restaurant.

当你去世界各地的不同餐厅,知道哪些事情能做,哪些是禁忌等各种注意事项是非常重要的。比如,在中国,在餐厅存在一些噪音是可以理解的。事实上,如果一家餐厅不吵闹甚至死气沉沉,你可能会觉得这家餐厅有点问题。然而,在一些西方国家,餐厅是安静的地方。如果一桌过于吵闹,其他就餐的客人会对这家餐厅的主人提出抱怨。

Paying the bill is also different from country (39) to country. In China, one person usually (41) pays for everybody. In western countries, one person pays if he or she is entertaining clients, but when friends eat together, they usually share the cost. This is called "going dutch" .

各国付账单的习惯也有所不同。在中国,人们通常会“请客”,即一个人付所有人的账单。在西方国家,只有在招待客户的时候才会出现一个人付账单的情况,当朋友们一起吃饭时,他们通常会分享账单,该行为称之为“各付各的”。



Also, when westerners pay the bill, they usually leave some money for the waiter. This (42) custom (43) is called "leaving a tip". Leaving a tip is thought to be polite. In the US. It's common to leave tips of 10%, 15%, or 20% of the bill, which is decided by (44) how good the service is. Good waiters can make a lot of money! The way people eat food is different in the world, but you can find the same kinds of food in many countries. Chinese and Italian food, for example, are popular all over the world.

与此同时，当西方人付账单的时候，他们通常会留一些钱给服务员。这种风俗称为“留小费”，是礼貌和礼仪的象征。在美国，留账单 10%，15% 或 20% 的小费是很常见的，这取决于服务的好坏。好的服务员可以挣很多钱！世界各地的人们吃东西的方式是不同的，但你可以不同国家发现一样的食物。比如，中餐和意大利菜在全世界都颇为流行。

英语作文

假设你是李华，给英语外教 David 写一份邮件，邀请

他参加在学校操场举办的“英语之夜”活动。活动的时间为下周五晚上六点到八点。内容包括：

1. 时间、地点 2. 活动内容：演唱歌曲。朗诵诗歌和表演话剧。3. 希望对方参加

1. 词数 90 左右 2. 邮件开头已给出，不计字数。

3. 可以适当增加细节，并将开头结尾抄写在答题卡上，使行文连贯。



Dear David

I'm writing to invite you to take part in the activity of *English Night*. There are some points you may want to know about (活动主题) During (活动时间、地点). We will have lots of activities you are interested in (活动的具体内容). First, (活动介绍) Second, (其他介绍)

I believe that you will be very interested in . For one thing, (受邀人参加的理由). For another, (理由二)

We would appreciate it very much if you could accept our invitation. With best wishes!

Yours

Li Hua



关于我们

自主选拔在线是致力于提供新高考生涯规划、强基计划、综合评价、三位一体、学科竞赛等政策资讯的升学服务平台。总部坐落于北京，旗下拥有网站（[网址: www.zizzs.com](http://www.zizzs.com)）和微信公众平台等媒体矩阵，用户群体涵盖全国 90% 以上的重点中学师生及家长，在全国新高考、自主选拔领域首屈一指。

如需第一时间获取相关资讯及备考指南，请关注**自主选拔在线**官方微信号：**zizzsw**。



微信搜一搜

自主选拔在线

